
 

 

КИЇВСЬКА МІСЬКА РАДА  

VIІІ СКЛИКАННЯ 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ З ПИТАНЬ ЖИТЛОВО-КОМУНАЛЬНОГО ГОСПОДАРСТВА 

ТА ПАЛИВНО-ЕНЕРГЕТИЧНОГО КОМПЛЕКСУ 

01044, м. Київ, вул. Хрещатик, 36  к. 1005                                                                                      тел.:(044)202-70-29 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 12 

засідання  постійної комісії з питань житлово-комунального господарства 

та паливно-енергетичного комплексу    
 

  

м. Київ  30.05.2016 р.   
 

 

 

Присутні:            
Члени постійної комісії з питань житлово-комунального господарства та 

паливно-енергетичного комплексу:  

  

1. Бондаренко Володимир Дмитрович      – голова ПК 

2. Ноздря Вадим Ігорович          – перший заступник голови ПК 

3. Дегтярьова Лариса Вікторівна         – заступник голови ПК 

4. Кутняк Святослав Вікторович         – заступник голови ПК 

5. Тесленко Павло Петрович          – заступник голови ПК 

6. Костюшко Олег Петрович          – секретар ПК 

7. Богатов Костянтин Володимирович 

8. Грушко Віктор Валентинович 

9. Гуманенко Валерій Леонідович 

10. Манойленко Наталія Вікторівна 

11. Онуфрійчук Вадим Михайлович 

 

 

Запрошені:           
 

Депутат Київради   

Сторожук В.П.; 

 



Заступник голови КМДА   

Пантелеєв П.О.; 

 

В.о. директора Департаменту житлово - комунальної інфраструктури   

Пастухов І.А. 
 

Заступник директора Департаменту житлово - комунальної інфраструктури 

Малихін О.В.; 

 

Голова правління-генеральний директор АК «Київводоканал» 

Новицький Д.Ю.; 

 

Директор КК «Центр комунального сервісу» 

Саркісова К.М; 

 

Директор КП «Плесо» 

Пікалов Д.О.; 

 

Керівник напряму проектів з енергосервісу КП «ГВП»  

Корчміт О.Ю.; 

 

Головний спеціаліст Департаменту міського благоустрою та збереження 

природного середовища 

Дворецька Т.Б. 

 

 

 

 

 

П О Р Я Д О К    Д Е Н Н И Й :   

 

1. Інформація про діяльність КП «Плесо». Підготовка до літного сезону 

відпочинку. 

2.  Інформація про хід виконання рішення Київради від 09.10.2014 №270/270 

«Про удосконалення структури управління житлово-комунального господарства 

м. Києва». 

3. Про внесення змін до Рішення Київської міської ради № 9/9 від 19 червня 2014 

року "Про затвердження Положення про постійні комісії Київської міської ради. 

4. Про погодження надання ПАТ "Київська кондитерська фабрика "Рошен" надр 

у користування з метою розробки родовищ корисних копалин 

загальнодержавного значення (підземних вод) за допомогою двох артезіанських 

свердловин, розташованих на території підприємства за адресою: проспект 

Науки, 1 Голосіївського району міста Києва. 

5. Про погодження клінічній лікарні "Феофанія" Державного управління 

справами надр у користування з метою геологічного вивчення, у тому числі 



дослідно-промислової розробки родовищ корисних копалин загальнодержавного 

значення (підземних вод), за допомогою двох артезіанських свердловин, 

розташованих на території лікарні за адресою: вул. Академіка Заболотного, 21 у 

Голосіївському районі міста Києва. 

6. Про затвердження договору іпотеки. 

7.  Різне. 

 

 

1. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про перше питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Пантелеєв П.О., Грушко В.В., Пікалов Д.О., Онуфрійчук В.М., 

Гуманенко В.Л., Богатов К.В., Дегтярьова Л.В., Кутняк С.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. взяти до відома інформацію директора КП «Плесо» Пікалова Д.О.; 

2. заслуховувати звіт про хід пляжного сезону у м. Києві раз на місяць; 

3. запропонувати директору КП «Плесо» Пікалова Д.О.: 

 підготувати та надати до постійної комісії схеми зонування пляжів м. 

Києва; 

 звернутися до КМДА по проблемі навчання дітей плавати; 

 звернутися до КМДА по відновленню в м. Києві виробництва 

піскопросівних машин; 

 опублікувати у ЗМІ правила поведінки на пляжі, інформацію про 

санітарний та технічний стан пляжів у місті; 

 звернутися до ГУ поліції у м. Києві з проханням збільшити кількість 

патрульних екіпажів на Трухановому острові та повідомити про отриману 

відповідь. 

 

  

 ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про друге питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Саркісова К.М., Пастухов І.А., Пантелеєв П.О., Манойленко 

Н.В., Малихін О.В., Онуфрійчук В.М., Костюшко О.П., Грушко В.В., Богатов 

К.В. 
 

ВИРІШИЛИ:  
1. взяти до відома інформацію про хід виконання рішення Київради від 



09.10.2014 №270/270 «Про удосконалення структури управління житлово-

комунального господарства м. Києва»; 

2. заслуховувати звіт про хід виконання рішення Київради від 09.10.2014 

№270/270 «Про удосконалення структури управління житлово-комунального 

господарства м. Києва» раз на квартал; 

3. провести виїзне засідання постійної комісії у Центр комунального сервісу 

Святошинського району; 

4. запропонувати заступнику голови КМДА Пантелеєву П.О. надати до 

постійної комісії презентацію про хід виконання рішення Київради від 09.10.2014 

№270/270 «Про удосконалення структури управління житлово-комунального 

господарства м. Києва» в електронному вигляді. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про трете питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Манойленко Н.В., Пантелеєв П.О., Костюшко О.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1.  підтримати проект рішення Київради «Про внесення змін до Рішення 

Київської міської ради № 9/9 від 19 червня 2014 року "Про затвердження 

Положення про постійні комісії Київської міської ради» із редакційною правкою. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

4.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про четверте питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Дворецька Т.Б., Гуманенко В.Л., Новицький Д.Ю., Костюшко 

О.П.,  Грушко В.В., Богатов К.В., Сторожук В.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. перенести розгляд проекту рішення Київради «Про погодження надання ПАТ 

"Київська кондитерська фабрика "Рошен" надр у користування з метою розробки 

родовищ корисних копалин загальнодержавного значення (підземних вод) за 

допомогою двох артезіанських свердловин, розташованих на території 

підприємства за адресою: проспект Науки, 1 Голосіївського району міста Києва» 

на наступне засідання постійної комісії; 

2.  запропонувати Департаменту міського благоустрою та збереження природного 



середовища надати до постійної комісії розрахунки по обсягам води з двох 

артезіанських свердловин, яка буде споживатися ПАТ "Київська кондитерська 

фабрика "Рошен". 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –10, проти-0, утр.-1. 

 

 

 

5.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про п’яте питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Дворецька Т.Б., Гуманенко В.Л., Новицький Д.Ю., Костюшко 

О.П.,  Грушко В.В., Богатов К.В., Сторожук В.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1.  перенести розгляд проекту рішення Київради «Про погодження клінічній 

лікарні "Феофанія" Державного управління справами надр у користування з 

метою геологічного вивчення, у тому числі дослідно-промислової розробки 

родовищ корисних копалин загальнодержавного значення (підземних вод), за 

допомогою двох артезіанських свердловин, розташованих на території лікарні за 

адресою: вул. Академіка Заболотного, 21 у Голосіївському районі міста Києва» 

на наступне засідання постійної комісії; 

2.  запропонувати Департаменту міського благоустрою та збереження природного 

середовища надати до постійної комісії розрахунки по обсягам води з двох 

артезіанських свердловин, яка буде споживатися клінічною лікарнею "Феофанія" 

Державного управління справами. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

6.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про шосте питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Новицький Д.Ю., Сторожук В.П., Дегтярьова Л.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. підтримати проект рішення Київради «Про затвердження договору іпотеки». 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 



7.  СЛУХАЛИ: Бондаренка В.Д. – який поінформував про сьоме питання порядку 

денного.   

 

ВИСТУПИЛИ: Корчміт О.Ю., Гуманенко В.Л., Костюшко О.П.,  Манойленко 

Н.В., Грушко В.В., Богатов К.В., Кутняк С.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. підтримати проект рішення Київради «Про затвердження Положення про 

стимулювання впровадження енергоефективних заходів в багатоквартирних 

будинках шляхом відшкодування частини кредитів» з урахуванням зауважень, що 

надійшли від членів постійної комісії; 

2.  розглянути проект розпорядження КМДА «Про зміни у складі комісії для 

проведення конкурсу проектів з реалізації енергоефективних заходів у житлових 

будинках м. Києва, в яких створені об’єднання співвласників багатоквартирних 

будинків, а також у кооперативних будинках» на наступному засідання постійної 

комісії. 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за –11, проти-0, утр.-0. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                          В. Бондаренко 

 

 

 

Секретар постійної комісії            О. Костюшко 

 

 


